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Betreft: Stand van zaken Centrumplan Eelde 

 

Geacht College, 

In de Raadsvergadering van 30 juni 2015 heeft de gemeenteraad ingestemd met de 
uitwerking van de raadsopdracht voor de realisatie van een totaalplan voor het centrum 
van Eelde. Dit plan behelste o.a. de realisatie van ongeveer 24 appartementen. Daarop 
is besloten tot het instemmen met het opstarten van de bestemmingsplanprocedure. 
 
In de Raadsvergadering van 10 oktober 2017 is weer gesproken over realisatie van 
appartementen locatie Doedens/Koops centrum Eelde. Aan de Raad werd gevraagd: 
instemmen met het starten van de planologische procedure door het opstellen van een 
voorontwerpbestemmingsplan en deze aansluiten vrijgeven voor inspraak en 
vooroverleg. 
De Raad is hiermee akkoord gegaan. 
 
 
Wij hebben over bovenstaande een aantal vragen: 
 

 Wanneer is het bestemmingsplan daadwerkelijk vastgesteld voor de bouw van 
24 appartement (uit de raadsvergadering van 30 juni 2015)? 
 

 Op welk besluit doelt u in uw stuk van 10 oktober 2017, waarin u zegt dat de 
Gemeenteraad op 17 maart het College opdracht heeft gegeven? 

 

 Op welk moment is de Raad betrokken bij de planologische 
procedure/voorontwerpbestemmingsplan en de inspraak hierop? 
 

 Wat was volgens u het resultaat van dit overleg met de Raad? 
 



 Op welk moment heeft de Raad het besluit genomen tot de realisatie van 34 
appartementen en wanneer is hiervoor een ontwerp bestemmingsplanwijziging 
ter inzage gelegd?  
 

 Wanneer is dit plan en de betreffende bestemmingsplanwijziging (en 
zienswijzen) besproken met de Raad? 
 

 Medio juli 2019 hebben een aantal ondernemers een plan gepresenteerd voor 
de kom van Eelde. Een plan wat op veel draagvlak kan rekenen onder de 
bevolking en ondernemers. 
Welke belemmeringen zijn er op dit moment om te overleggen met de 
ondernemers die een alternatief plan hebben bedacht voor het Centrum van 
Eelde? Gezien de ontwikkelingen rondom projectontwikkelaar Vastgoud zou dit 
het moment zijn om de alternatieve plannen te bespreken. 

 
 
Namens de fractie van de PvdA. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Anneke Lubbers, raadslid 


